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Notulen van de vergadering van de Ministerraad op 7 jan. 1957
*'s Morgens te 11 uur aangevangen en 's middags voortgezet, Trêveszaal.

Aanwezig: De Minister-President Drees en de Ministers Algera, Cals, Hofstra, Klompé, Luns,
Mansholt, Samkalden, Staf, Struycken, Suurhoff, Witte en Zijlstra.

Secretaris: J. Middelburg.

1. Ingekomen stukken en mededelingen
a. Geheimhouding (Zie notulen MR 4 januari 1957, punt 2a. #Zie ook notulen MR 14/1/57, punt
2a.)
De Minister-President dringt nogmaals aan op groter geheimhouding over hetgeen in de
Ministerraad is besproken, dit naar aanleiding van berichten in kranten over benoeming van een
Minister voor Overzeese Rijksdelen en over het nadere gesprek met de Stichting van de Arbeid
over consequenties van herziening van het landbouwbeleid.
- - -
d. Bespreking tussen Nederlandse en Indonesische journalisten in Zürich (#Zie ook notulen MR 28/1/57,
punt 3c.)
De Minister-President merkt in aansluiting aan het vorige punt op, dat onder leiding van het
Persinstituut indertijd een bespreking in Zürich heeft plaats gehad tussen Nederlandse en
Indonesische journalisten, welke nogal goed is verlopen. Aan de onderlinge afspraken blijkt ook
verbonden te zijn de gedachte van een tournée van Indonesische journalisten door Nieuw-
Guinea. Spreker is van oordeel, dat het blijvend vestigen van Indonesische journalisten in Nieuw-
Guinea voorlopig bezwaarlijk kan, maar deze gedachte zal verder nog nagegaan moeten worden.
Minister Staf merkt op, dat Gouverneur Van Baal half februari naar Nederland komt; dan zal dit
met hem besproken kunnen worden. Als moeilijkheid ziet spreker, dat in Nieuw-Guinea weinig is,
waar deze journalisten opgevangen zouden kunnen worden.
- - -

Middagvergadering

6. Beperking van de uitbetaling van op Indonesische pensioenen verleende toeslagen bij gelijktijdige aanspraak op
een pensioen krachtens de Algemene Ouderdomswet (Nota van de Minister van Buitenlandse Zaken d.d.
20 december 1956, nr. 36501, met wetsontwerp.)
De Minister-President merkt op, dat de onmogelijkheid van de korting wegens het
ouderdomspensioen op de saneringstoeslagen niet alleen bestaat in een beperkt aantal gevallen
van de allerlaagste pensioenen, maar zich ook kan voordoen als ten gevolge van de f. 14.000-grens
geen of een beperkte saneringsbijslag wordt toegekend.

Minister Klompé meent, dat de mitigatie van de dubbeltelling der pensioenjaren,
welke in de aanbiedingbrief wordt aangegeven, niet in het wetsontwerp is verwerkt. De Minister-
President antwoordt, dat het de bedoeling is het wetsontwerp met deze dubbeltelling, waartoe de
Ministerraad reeds eerder besloten had, bij de Kamer in te dienen. Intussen zal nog overleg plaats
vinden met de organisaties van belanghebbenden. Indien hierbij zou blijken, dat nog serieuze
wensen bestaan, zal dit nog nader in de Ministerraad kunnen komen. Men dient echter ervoor te
waken, dat dergelijke desiderata niet worden uitgelokt. De Raad verklaart zich vervolgens akkoord
met het wetsontwerp.
- - -

Kenmerk: Ministerraad.
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